

服務焦點
SERVICE FOCUS

12.7

東華學院物理治療課程 專業認證祝捷會

東華學院物理治療學（榮譽）理學士課程早前獲輔助醫療業管理局的專業認證，成為全港首個取得專業認可的自資物理治療學理學士課程。學院舉行祝捷會，醫務衛生局局長盧寵茂教授BBS太平紳士亦為學院送上祝賀短片，一同跟大家分享喜悅。

Tung Wah College Celebration Reception on Professional Accreditation of Physiotherapy Programme

Professional accreditation by the Supplementary Medical Professions Council was granted to the Bachelor of Science (Honours) in Physiotherapy Programme of Tung Wah College (TWC), which became the first self-financing Bachelor of Science in Physiotherapy programme that had received professional recognition in Hong Kong. To share the joy of recognition, the Celebration Reception was held and Prof. the Hon. LO Chung Mau, BBS, JP, Secretary for Health, also gave a congratulatory video message to TWC.



醫務衛生局局長盧寵茂教授BBS太平紳士
Prof. the Hon. LO Chung Mau, BBS, JP,
Secretary for Health



輔助醫療業管理局主席
蔡永忠先生BBS太平
紳士（左三）、本院
主席暨東華學院校董
會主席馬清揚先生
（右三）、東華學
院校務委員會主席
陳文綺慧女士BBS（左二）及東華學院校長陳慧慈教授（右二）一同主持祝捷會。

Mr. TSAI Wing Chung, Philip, BBS, JP (left 3), Chairman of the Supplementary Medical Professions Council, Mr. MA Ching Yeung, Philip (right 3), TWGHs Chairman cum Chairman of Board of Governors of TWC, Mrs. CHAN MAN Yee Wai, Viola, BBS (left 2), Chairman of College Council of TWC, and Professor Sally CHAN (right 2), President of TWC, officiated at the Celebration Reception.

22.6

東華學院獎學金及獎項頒獎典禮2022

東華學院舉行是次頒獎典禮，以表揚在學業、體育和校外活動等領域上表現傑出的同學。本年度獎學金獎項合共224個，獲獎同學161位，獎學金總金額達445萬元。

TWC Scholarship and Award Presentation Ceremony 2022

Tung Wah College (TWC) held the Ceremony to recognise students' outstanding performance in academic areas, sports and extra-curricular activities. A total of 224 scholarships amounted to \$4.45 million were awarded to 161 students.



本院主席暨東華學院校董會主席馬清揚先生（第一排右九）、東華學院校務委員會主席陳文綺慧女士BBS（第一排左八）、東華學院校長陳慧慈教授（第一排右八）及一眾嘉賓在典禮上見證同學的努力取得成果。

Mr. MA Ching Yeung, Philip (first row, right 9), TWGHs Chairman cum Chairman of Board of Governors of TWC, Mrs. CHAN MAN Yee Wai, Viola, BBS (first row, left 8), Chairman of College Council of TWC, Prof. Sally CHAN (first row, right 8), President of TWC, and other guests witnessed students' achievements together at the Ceremony.

28.6, 30.6 & 22.7

本院小學聯校畢業禮邀得教育局常任秘書長李美嫦太平紳士（左一）擔任主禮嘉賓，頒發畢業證書予畢業生代表。
Ms. LI Mei Sheung, Michelle, JP (left 1), Permanent Secretary for Education, was invited to officiate at TWGHs Joint Primary Schools Graduation Ceremony, where she presented graduation certificates to graduate representatives.



主禮嘉賓香港教育大學校長及公共政策講座教授張仁良SBS太平紳士（後排左九）及主席兼名譽校監馬清揚先生（後排右七）主持本院幼稚園聯校畢業禮。

Professor Stephen CHEUNG Yan Leung, SBS, JP (left 9, back row), President and Chair Professor of Public Policy, the Education University of Hong Kong, and Mr. MA Ching Yeung, Philip (right 7, back row), the Chairman cum Honorary Supervisor, officiated at the TWGHs Joint Kindergartens Graduation Ceremony.



東華三院屬校畢業典禮

本院分別為屬下15間小學、18間幼稚園及15間幼兒園舉行聯校畢業典禮。本學年共有1,235名小學畢業生、1,325名幼稚園畢業生及345位幼兒園畢業生。畢業典禮邀得不同嘉賓蒞臨主禮，為畢業生送上祝福。

TWGHs Joint Schools Graduation Ceremonies

Joint Schools Graduation Ceremonies were held for 15 TWGHs primary schools, 18 TWGHs kindergartens and 15 TWGHs Nursery Schools respectively. There are 1,235 primary school graduates, 1,325 kindergarten graduates and 345 nursery school graduates in this academic year. Different guests were invited to officiate at the ceremonies, where they congratulated the graduates with blessings.

22.6

「鑒往知來」—— 慶祝香港回歸25周年大型主題展

本院安排屬下中、小學生前往參觀由紫荊雜誌社於6月舉行的「鑒往知來」展覽，欣賞逾500張展出的珍貴相片，讓他們可多了解香港歷史及國家成就。

“Learn From the Past, Prepare for the Future” – Theme Exhibition in Celebration of the 25th Anniversary of the Return of Hong Kong Sovereignty

Primary and Secondary students of the Group were invited to attend the Exhibition held by Bauhinia Magazine in June, featuring more than 500 precious photos. They gained a better understanding of Hong Kong's history and national achievements.

主禮嘉賓教育局副秘書長陳蕭淑芬女士（後排右七）主持本院幼兒園聯校畢業禮。
Mrs. CHAN SIU Suk Fan (right 7, back row), Deputy Secretary for Education, officiated at the TWGHs Joint Nursery Schools Graduation Ceremony.



本院不同屬校學生於展覽中合照
Group photo of TWGHs school students in the Exhibition